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Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande, Michaela Fletcher (M)

Brist på platser i grundsärskolan!

I verksamhetsberättelsen för 2021 går det att läsa att antalet elever i

grundsärskolan har ökat jämfört med tidigare år, att det var i snitt 47 elever

inskrivna i grundsärskolan och att sju elever gått i annan kommun. I avsnittet

framâtblick skriver ni kort om platsbrist inom grundsärskolan.

Vi Socialdemokrater har nåtts av olika informationer och sammantaget kan det
röra sig om att det i dag finns minst 8 till 15 elever i kö. Att det redan idag är en
kö som prognostiseras Öka med ökad inflyttning är oroande. Det är inte

tillfredställande om vi tvingas köpa fler platser i annan kommun, för det är inte

det bästa för det enskilda barnet.

Därför ställer vi denna fråga till Michaela Fletcher;

Hur ser planen ut för att utöka antal platser i grundsärskolan?

För socialdemokraterna
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